



# VITALITY

PROFESSIONAL



**UNICARE**  
Cosmetics & Perfumes Manufacturing L.L.C.  
Perfumes & Cosmetics Manufacturing LLC

# Beauty Cream

Beauty cream designed to nourish, hydrate, and rejuvenate your skin, leaving it smooth, radiant, and youthful. Enhances your skin's natural glow.

كريم الجمال مصمم لتغذية وترطيب وتجديد بشرتك، مما يجعلها ناعمة ومشعرة وشابة. يعزز توهج بشرتك الطبيعي.



# Beauty Cream

A beauty cream crafted to nourish, hydrate, and revitalize your skin, resulting in a smooth, radiant, and youthful appearance. It boosts your skin's natural luminosity.

كريم الجمال مصمم خصيصاً لتغذية وترطيب وتجديد بشرتك، مما يمنحكها نعومة وإشراقة شباب يدوم طويلاً. يعزز من توهج بشرتك الطبيعي و يجعلها تبدو أكثر حيوية.



# Shower Gel

Exfoliate Shower Gel is a refreshing, cleansing gel infused with exfoliating particles that gently slough off dead skin cells, leaving the skin smooth, rejuvenated, and soft.

جل الاستحمام المقشر هو جل منعش ومنظف غني بجزئيات مقشرة تعمل على إزالة خلايا الجلد الميتة بطفف، مما يترك البشرة ناعمة ومتجدة وناعمة.



# Face & Body Scrub

Face and body scrub is a rejuvenating exfoliant that gently buffs away impurities and dead skin, leaving the skin feeling smooth, revitalized, and glowing all over.

مقشر الوجه والجسم هو مقشر مجدد للبشرة يزيل الشوائب والجلد الميت بلطف، مما يترك البشرة ناعمة ومتعرجة ومتوجهة في كل مكان.



# Face & Body Scrub

A face and body scrub serves as a refreshing exfoliant that delicately removes impurities and dead skin, resulting in skin that feels soft, revitalized, and radiant throughout.

مقدش الوجه والجسم هو منتج يجدد البشرة ويزيل بلطف الشوائب والجلد الميت، مما يمنح البشرة نعومة وانتعاشاً وإشراقاً في جميع أنحاء الجسم.



# Exfoliating Face Wash

Papaya exfoliating face wash is a hydrating cleanser with papaya extract, ideal for soothing dry skin and enhancing your complexion's softness.

غسول وجه مقشر يحتوي على مستخلص البابايا، يعمل على تنظيف البشرة بعمق، ويتركها ناعمة ورطبة. مثالي لتجديد البشرة الجافة ومنحها إشراقة صحية.



# Exfoliating Face Wash

Pomegranate exfoliating face wash is a hydrating cleanser with pomegranate extract, ideal for soothing dry skin and enhancing your complexion's softness.

غسول وجه مقشر يحتوي على مستخلص الرمان،  
يعمل على تنظيف البشرة بعمق، ويتركها ناعمة ورطبة.  
مثالي لتجديد البشرة الجافة ومنحها إشراقة صحية.



# Foot Cream

Foot cream is a rich, moisturizing treatment formulated to soothe, hydrate, and repair dry, cracked, or rough feet, leaving them soft, smooth, and revitalized.

كریم القدم هو علاج غني ومرطب تم ترکیبہ لتهدیة وترطيب وإصلاح الأقدام الجافة أو المتشقة أو الخشنة، مما يجعلها ناعمة وملساء ومنتعشة.



# Foot Cream

Foot cream is a luxurious, hydrating solution designed to calm, nourish, and mend dry, cracked, or rough feet, resulting in a soft, smooth, and rejuvenated feel.

كريم القدم هو منتج متكامل يغذي ويرطب، مصمم خصيصاً لتهيئة وترطيب وإصلاح الأقدام الجافة والمتشققة والخشنة، ليمنحها نعومة وسلامة وانتعاشاً يدوم.



# Face Wash

Face wash is a cleansing skincare product designed to gently remove dirt, oil, and impurities from the skin, leaving it clean, refreshed, and ready for further care.

غسول الوجه هو منتج تنظيف للعناية بالبشرة مصمم لـ إزالة الأوساخ والزيوت والشوائب من الجلد بلطف، مما يترك البشرة نظيفة ومتعددة وجاهازة لمزيد من العناية.



# Face Wash

A face wash is a skincare product that cleanses the skin by effectively eliminating dirt, oil, and other impurities, resulting in a clean and refreshed complexion, primed for additional skincare.

غسول الوجه هو منتج مخصص لتنظيف البشرة، يهدف إلى إزالة الأوساخ والزيوت والشوائب بلطف، مما يجعل البشرة نظيفة ومنعشة ومستعدة لمزيد من العناية.



# Face Cream

Face cream is a moisturizing solution that helps replenish the skin's natural moisture, providing a smooth, soft feel while enhancing its vitality and radiance.

كريم الوجه هو محلول مرطب يساعد على تجديد رطوبة البشرة الطبيعية، مما يوفر ملمساً ناعماً وناعماً مع تعزيز حيويتها وإشراقها.



# Face Cream

Face cream serves as a hydrating treatment that restores the skin's inherent moisture, delivering a silky, soft texture while boosting its vibrancy and glow.

كريم الوجه هو منتج مرطب يساهم في استعادة رطوبة البشرة الطبيعية، مما يمنحها ملمساً ناعماً ويعزز من حيويتها وإشراقتها.



# Face Serum

Face serum is a powerful, lightweight solution that provides specific ingredients to tackle skin concerns.

سيروم الوجه هو منتج فعال وخفيف يساعد في تقديم مكونات مخصصة لمعالجة مشكلات البشرة المختلفة، مما يؤدي إلى بشرة أكثر نعومة وإشراقاً.



# Face Serum

Rejuvenating face serum delivers essential nutrients that target fine lines and enhance skin elasticity.

السيروم المجدد للبشرة يوفر عناصر غذائية أساسية تستهدف الخطوط الدقيقة وتعزز مرونة الجلد.



# Face Serum

Innovative face serum combines potent antioxidants to brighten your complexion and reduce dark spots.

سيروم الوجه المبتكر يجمع بين مضادات الأكسدة الفعالة لتفتيح البشرة وتقليل البقع الداكنة.



# Face Serum

Hydrating face serum infused with hyaluronic acid helps to plump the skin and maintain moisture throughout the day.

سيروم الوجه المرطب والمُعزّز بحمض الهيالورونيك يساعد على امتلاء البشرة والحفاظ على رطوبتها طوال اليوم.



# Beauty Cream

The beauty cream hydrates your skin, minimizing fine lines and dark spots for a smooth, glowing complexion.

كريم الجمال يرطب بشرتك، مما يقلل من ظهور الخطوط الدقيقة والبقع الداكنة للحصول على بشرة ناعمة ومشرقية.



# Beauty Cream

The cream hydrates skin, reducing fine lines and dark spots for a smooth, radiant complexion.

ال الكريم يرطب البشرة، مما يقلل من الخطوط الدقيقة والبقع الداكنة للحصول على بشرة ناعمة ومشرقية.



# Feminine Wash

Feminine wash is a gentle, pH-balanced cleanser designed to maintain hygiene, freshness, and comfort while soothing and protecting the delicate intimate area.

الغسول الأنثوي هو منظف لطيف ومتوازن بدرجة الحموضة مصمم للحفاظ على النظافة والنظارة والراحة مع تهدئة وحماية المنطقة الحميمة الحساسة.



DISINFECTANT  
ANTI-BACTERIAL  
ANTI-FUNGAL  
ANTI-ODOR  
ANTI-IRRITANT  
ANTI-ALLERGIC  
ANTI-INFLAMMATORY  
ANTI-PURULENT  
ANTI-SCAB

# Feminine Wash

Feminine wash is a soft, pH-balanced formula that helps uphold hygiene, freshness, and comfort, while gently calming and safeguarding the sensitive intimate area.

غسول النساء هو تركيبة ناعمة ومتوازنة الرقم الهيدروجيني تساعد في الحفاظ على النظافة والانتعاش والراحة، بينما تهدئ وتحمي المنطقة الحساسة.



# Face Serum

Face serum is a concentrated, lightweight treatment designed to deliver active ingredients deep into the skin, targeting specific concerns like wrinkles, dark spots, and dullness for a radiant, youthful complexion.

سيروم الوجه هو علاج مرّكز وخفيف الوزن مصمم لتوصيل المكونات النشطة إلى عمق الجلد، ويستهدف مشاكل محددة مثل التجاعيد والبقع الداكنة والبهتان للحصول على بشرة مشرقة وشبابية.



# Face Serum

Face serum is a potent, lightweight formula designed to penetrate deeply into the skin, addressing concerns like fine lines, pigmentation, and uneven tone, leaving your complexion radiant and rejuvenated.

سيروم الوجه هو تركيبة قوية وخفيفة الوزن مصممة لاختراق البشرة بعمق، مستهدفة مشاكل مثل الخطوط الدقيقة، التصبغات، وتفاوت اللون، مما يمنح بشرتك إشراقة وتجدداً.



# Face Serum

This concentrated face serum delivers powerful ingredients deep into the skin, targeting wrinkles, dark spots, and dullness, giving your skin a smoother, brighter, and more youthful appearance.

يُعزز هذا السيروم المركّز المكونات الفعالة ليخترق البشرة بعمق، مستهدفا التجاعيد والبقع الداكنة وفقدان الإشراقة، مما يمنح بشرتك مظهراً أكثر نعومة وإشراقاً وشباباً.



# Face Serum

Face serum is a high-performance, lightweight treatment that works beneath the surface to combat signs of aging, dark spots, and uneven skin tone, promoting a luminous and youthful glow.

سيروم الوجه هو علاج عالي الأداء وخفيف الوزن يعمل تحت سطح البشرة لمكافحة علامات التقدم في السن والبقع الداكنة وتفاوت لون البشرة، مما يعزز من إشراقة شبابية ومتعددة.



# Face Serum

Formulated to be lightweight yet powerful, this face serum targets specific skin issues like wrinkles, dark spots, and dullness, offering a deep treatment that leaves your complexion looking fresh, vibrant, and youthful.

مُصمم ليكون خفيفاً ولكنه قوي، يستهدف هذا السيروم مشاكل البشرة مثل التجاعيد، البقع الداكنة، وفقدان الإشراقة، مقدماً علاجاً عميقاً يترك بشرتك مفعمة بالحيوية والإشراقة والشباب.



# Facial Wash

Foam Cleanser Face Wash is a gentle, foaming formula that effectively removes dirt, oil, and impurities, leaving the skin clean, refreshed, and balanced without drying it out.

غسول الوجه الرغوي المنظف عبارة عن تركيبة رغوية لطيفة تزيل الأوساخ والزيوت والشوائب بشكل فعال، وتترك البشرة نظيفة ومتوازنة دون تجفيفها.



# Facial Wash

The Foam Cleanser Face Wash features a soft, bubbly formula that thoroughly cleanses away dirt, oil, and impurities, ensuring your skin feels clean, revitalized, and perfectly balanced without any dryness.

غسول الوجه الرغوي يتميز بتركيبة ناعمة ورغوية تنظف بعمق الأوساخ والزيوت والشوائب، مما يضمن أن بشرتك تشعر بالنظافة والحيوية والتوازن المثالي دون أي جفاف.



# Body Lotion

Body lotion is a moisturizing skincare product designed to hydrate, soften, and nourish the skin, leaving it smooth, silky, and refreshed.

لotion الجسم هو منتج مرطب للعناية بالبشرة مصمم لترطيب البشرة وتنعيمها وتغذيتها، مما يجعلها ناعمة وحريرية ومنتعشة.



# Body Lotion

Body lotion is a hydrating skincare product crafted to moisturize, soothe, and nourish the skin, resulting in a smooth, silky, and revitalized feel.

مرطب الجسم هو منتج للعناية بالبشرة مصمم لترطيب وتهذئة وتغذية الجلد، مما يؤدي إلى شعور ناعم وحريري ومتجدد.



# Thank You

We appreciate being part of your beauty journey. Your trust motivates us to provide you with the highest quality!



[info@unicareakad.com](mailto:info@unicareakad.com)



[www.unicarecosmetics.com](http://www.unicarecosmetics.com)



**UNICARE**  
Cosmetics & Perfumes Manufacturing L.L.C